
Fra: Venke Kjoelberg <venkek@online.no> 
Sendt: tirsdag 25. september 2018 14.38 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Fwd: Fylkesvei 409 på Manger 
 
Hei........... 

Er det "noen" i kommunen som har sett på denne mailen jeg sendte i april i år, og som 

ser problemene og nødvendigheten av å ta tak i saken for å gjøre veien mindre risikabel 

for oss brukere ?  Om ikke omleggingen er realistisk, hva med å etablere høyst 

nødvendig skilting og lignende ? 

  

Imøteser svar på denne mailen....... 

  

Mvh Inge Kjølberg 

  

  

-------- Opprinnelig melding -------- 

Emne: Fylkesvei 409 på Manger 

Dato: 21.04.2018 17:32 

Fra: Venke Kjoelberg <venkek@online.no> 

Til: postmottak@radoy.kommune.no  

  

Hei...... 

  

Vi er 6-8 familier som har ut-innkjøring fra boligene våre til FV409 fra krysset 

Solendvegen/Radøyvegen og 3-400 meter nordover til avkjøringen til Mangerstølane. 

Vegstykket trafikeres av alle typer kjøretøy; busser, traktorer, personbiler, store trailere 

og tømmerbiler. Vegstykket er nærmest en asfaltert kjærreveg med hovedsakelig ett 

kjørefelt og stor trafikk. Det er et par møtemuligheter på strekningen, men møtende 

trafikk 

må hele tiden stoppe opp for å kunne passere. I tillegg må gående; skolebarn i alle aldre, 

familier med barnevogner-også med tvillingvogner, voksne og syklende prøve å unngå å 

bli kjørt ned på denne meget trafikkfarlige veien til/fra Manger sentrum; barnehager, 

skoler og 

kjøpesenter. Før det skjer en tragisk ulykke, foreslår jeg at vegen legges om som følger: 

Ny veg etableres fra nevnte avkjøring til Stølane vestover inn på Toskevegen. 

  

Med vennlig og håpefull hilsen fra Fam. Kjølberg i Radøyvegen 1699. 
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